
Borgermøde om Idrætsparkområdet 

Opsamling – hovedpointer fra plenum 

Lokalplan Lønstrupgård 

 Der blev fra nogle borgere udtrykt bekymring over byggehøjde 

 Der blev fra en del borgere udtrykt bekymring over kommunens krav om adgang til areal fra 

stuelejligheder. 

Begge bekymringer blev drøftet indgående i workshop om lokalplan. 

Sammenhænge, samarbejder og projekter på tværs 

 Der blev spurgt til om åben skole samarbejdet fremover vil blive finansieret centralt fra KK?  

 Der blev spurgt til støjdæmpning ud til skaterbanen på Lønstrupvej.  

 Der blev opfordret til at de forskellige forvaltninger arbejder sammen om Vanløses idrætsliv. 

 Udendørs idrætsfaciliteter i Vanløse som dem, de har foran Grøndalscentret. For meget fokus på 

børn og unge og for lidt fokus på voksne og ældre.  

 Der blev opfordret til, at lokaludvalget inviterer de forskellige forvaltninger til at sætte sig sammen 

omkring et så oplagt område med så mange muligheder. 

Fremkommelighed  

 Området savner kollektiv trafik. Det er et udbredt ønske at få lagt linje 22 tilbage til området. 

 Særligt i tidsrummet omkring skolernes mødetid er der trafikale udfordringer i området: mange 

biler, børn og cykler på én gang. Børne- og Ungeforvaltningen vil gerne samarbejde med alle 

aktører i området om at finde en løsning – der blev bl.a. drøftet tanker om ”gå-busser” og 
kampagner målrettet forældre, der afleverer i bil.  

 Området er ikke med i den nyligt etablerede parkeringszone, hvilket nogle oplever som et problem. 

Der blev opfordret, til at parkering i området indgår i en videre dialog med forvaltningen.  

 

 

 


